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 مائده کاشیان  

ــی ســریــال  ــق ــی ــوف بــهــرنــگ ت
کارگردانی  را  »بی همگان« 
خواهد کرد. به گزارش فارس، 
این سریال خانوادگی ماجرای 
 40 را در  ــوان  ازدواج دو جـ
قسمت روایت می کند. توفیقی 

آخرین بار سریال »افرا« را روی آنتن داشت.

مهران رجبی با انتشار پستی از 
بهبود وضعیت محمد کاسبی 
خبر داد. او در این پست نوشته 
کاسبی در یک سال گذشته به 
جراحی  قلبی،  مشکل  دلیل 
کمر و آب آوردن ریـــه اش، روزهـــای سختی را 

گذرانده است.

لیلا حاتمی فــردا ساعت 13 
فیلم »شیدا« اثر کمال تبریزی 
را از شبکه نمایش روی آنتن 
دارد. این فیلم سال 77 ساخته 
شده و بازیگرانی مانند پارسا 

پیروزفر، بهزاد فراهانی و محمدرضا شریفی نیا 
در آن حضور داشته اند.

سینا حجازی قطعه ای به نام 
»پرنده« را ویــژه تیتراژ پایانی 
رئالیتی شوی »جوکر« خوانده 
ــه زودی  اســـت. ایـــن قطعه ب
منتشر می شود. این مسابقه به 

کارگردانی احسان علیخانی و حامد میرفتاحی 
شنبه ها در فیلیمو منتشر می شود.

آرمــیــن رحــیــمــیــان در فیلم 
»کابل پلاک 10« ساخته نوید 
محمودی بازی کرده است. او 
که با نقش »عبدالمالک ریگی« 
شناخته می شود، در این فیلم 

با الناز شاکردوست، پدرام شریفی و شیدا خلیق 
همبازی شده است.

چهره ها و خبر ها

فیلم  لطیفی  محمدحسین 
»مرد نقره ای« را برای جمعی 
از مسئولان نمایش داد. رئیس 
ــرژی اتمی،  سابق ســازمــان ان
رئیس نهاد نمایندگی رهبری 
در دانشگاه ها و نایب رئیس کمیسیون فرهنگی، 
از حاضران این اکران خصوصی بودند. این فیلم 

هنوز فرصت اکران عمومی را پیدا نکرده است.

به  ــلا«  ــی »ل فیلم  ــی  ــره ف بیتا 
کارگردانی داریوش مهرجویی 
نابینا  ــان  ــب ــاط ــخ م ویــــژه  را 
ــرد. ایــن فیلم از  توضیح دار ک
مهم ترین آثار مهرجویی است 

که سال 75 ساخته شده و لیلا حاتمی و علی 
مصفا بازیگران اصلی آن هستند.

فیلم روز

   مصطفی قاسمیان 

سینمای جهان

 حضور ستارگان پرشمار 
در »به بالا نگاه نکن«

  )Don't Look Up( »فیلم سینمایی »به بالا نگاه نکن
از پرستاره ترین فیلم های 2021 سینمای جهان 
است که به زودی به نمایش درخواهد آمد. این 
فیلم به کارگردانی آدام مک کی ساخته شده که با 
فیلم هایی چون »رکود بزرگ« محصول 2015 و 
»معاون رئیس جمهور« محصول 2017 شناخته 
می شود. او برای نگارش و کارگردانی هر دو اثر، 
نامزد اسکار شد و برای فیلم نامه »رکود بزرگ«، 

این جایزه را برد.
ماجرای جدیدترین فیلم او با عنوان »به بالا نگاه 
نکن«، دربــاره دو فضانورد سطح پایین است 
که می خواهند دربــاره برخورد یک جرم عظیم 
آسمانی با کره زمین به جهانیان هشدار بدهند 
که تهدیدی برای ساکنان زمین است. این فیلم 
در ژانر کمدی و علمی-تخیلی ساخته شده است.
لئوناردو دی کاپریو و جنیفر لارنــس در نقش 
آن دو فضانورد، بازی می کنند و در کنار آن ها، 
ستاره هایی چون مریل استریپ، کیت بلانشت، 
تیموتی شالامه، جونا هیل و آریانا گرانده نیز 
حضور دارند. تایلر پری، راب مورگان، ران پرلمن 
و مارک رایلنس نیز دیگر بازیگران شناخته شده 
»به بالا نگاه نکن« هستند که عملا این فیلم را به 
پرستاره ترین محصول 2021 هالیوود تبدیل 

کرده اند.

اگرچه منتقدان هنوز درباره »به بالا نگاه نکن« 
کامنتی منتشر نکرده اند اما حضور این تعداد از 
ستاره های شاخص سینمای آمریکا و همچنین 
نوید  مک کی،  آدام  کارگردانی  و  نویسندگی 
یک اثر باکیفیت را می دهد که مورد استقبال 
مخاطبان قــرار خواهد گرفت و شاید در فصل 

جوایز سینمایی نیز درخشان ظاهر شود.
فیلم »به بالا نگاه نکن« محصول سامانه پخش 
آنلاین نتفلیکس، از دیروز نمایش محدود خود را 
در سینماها آغاز کرده و قرار است 3 دی به صورت 

اینترنتی منتشر شود.

گفت و گوی خراسان با السا فیروزآذر، بازیگر سینما و نمایش خانگی

گاهیازدیدنقش،بهزندگیامنگاهمیکنم
از کاراکتر متفاوتم در سریال »جزیره« خیلی خوشم آمد

از کودکی به سینما علاقه مند بوده و به واسطه 
خاله اش تهمینه میلانی، در هفت سالگی  با فیلم 
»افسانه آه« وارد سینما شده است. السا فیروزآذر 
بعدها در دیگر فیلم های این کارگردان نیز نقش 
آفرینی کرد و بیش از هرچیز با آثار میلانی شناخته 
می شود. او که دانــش آموخته رشته معماری و 
ادبیات نمایشی است، تجربه ساخت مستند و فیلم 
کوتاه و داستانی را در کارنامه دارد.   به بهانه بازی 
او در سریال نمایش خانگی »جزیره«، با این بازیگر 

گفت و گویی انجام دادیم که در ادامه می خوانید.

می گویند بازیگری مثل شهربازی است و 	 
آواز دهل شنیدن از دور خوش است. شما برای 
بازیگر شدن، چه سختی هایی را متحمل شدید؟
دقیقا حق با شماست. افرادی که در اینستاگرام 
برایم پیام می گــذارنــد، فکر می کنند داشتن 
استعداد، عشق به کار و اعتماد به نفس سبب می 
شود بازیگر و معروف شوند، در صورتی که این گونه 
نیست و مثل همه کارهاست، شاید هم سخت تر 
چون متقاضی آن زیاد است و در عوض نقش های 

خوب و حتی اصولًا نقش، کم است.

چقدر بــرای حفظ خود و به روز شدن اهل 	 
فضای مجازی، مطالعه، دیدن فیلم و سریال 

و... هستید؟
هم اینک به دلیل شیوع کرونا اینستاگرام سبب 
شده بازیگرها و خیلی از مشاغل به توانایی های 
خود و ایجاد ارتباط با مردم بپردازند. خودم خیلی 
اهل اینستاگرام نبودم ولی حالا می فهمم که 
اندکی از اقتصاد و ارتباط و ماندگار شدن را مدیون 

مردم هستم پس برای داشتن این ویژگی و امتیاز 
باید ارتباط ایجاد کنی و شاید از دو سال پیش 
خودت فاصله بگیری. به نظر من هر چه باهوش تر 
باشی، اتفاق بهتری برایت می افتد و به ابتکار هایی 

در زمینه ارتباط با آدم ها می رسی.

با توجه به این که ورودتان به حرفه بازیگری با 	 
خاله تان تهمینه میلانی شکل گرفته، چقدر در 
انتخاب های تان گزیده کار هستید و چه ملاک 

هایی برای انتخاب دارید؟
خیلی خوشحالم که با خانم میلانی کار کردم و این 
فرصت را داشتم و شاید همین خیلی روی من تاثیر 
گذاشت و در کار سخت گیرتر شده ام. خیلی دقت و 
تلاش می کنم که نقش ها را به خوبی انتخاب کنم.

آن چیزی که در پس ذهن تان است و دل تان 	 
می خواهد کاری برای آن انجام دهید، چیست؟

نویسندگی خیلی برایم اهمیت دارد و هم اکنون در 
حال پردازش فیلم نامه ای هستم به نام »دیلیت« که 
چند سال است ذهنم را درگیر کرده و سعی کردم 
زمان زیادی را برای نگارش آن بگذارم و امیدوارم 

نتیجه اش را ببینم.

نظر کلی تان درباره شهرت چیست؟	 
شهرت یعنی شهره خاص و عام شدن و می تواند 
خوب یا بد باشد، اولش جذاب است ولی بعد از 
مشهور شدن داستان های جداگانه ای پیش می آید.

نهایت راه بازیگری برای شماکجاست؟	 
بازیگری مسیری است که دوست دارم آن را ادامه 
دهم و تجربه این سال ها به من نشان داده که با 
بیشتر شدن سنم علاقه ام به تولیدکردن بیشتر 
شده است و دوست دارم هم در بخش تولید باشم 
و هم بازیگری، یعنی هم نگارش که عالم دیگری 

دارد و تخیلی و زیر بناست و هم ساختارسازی که 
کارگردانی است.

به این نکته فکر کرده اید که به عنوان یک 	 
ستاره بخشی از محدودیت ها به شما تحمیل 

می شود؟
فکر نمی کنم برای من چنین چیزی رخ داده 
باشد که مخاطب به یک نقش خاصم عادت کرده 

باشد. خدا را شکر این اتفاق نیفتاده است.

کدام یک از نقش هایی را که ایفا کرده اید، به 	 
شخصیت خودتان نزدیک تر می دانید و کدام 

را بیشتر دوست دارید؟
سعی کرده ام نقش هایی را بازی کنم که با آن ها 
ارتباط برقرار کرده ام و همه شان را دوست داشتم 
و هنگام بازی قطعاً درگیر آن نقش بوده ام و اکنون 
سریال »جزیره« مطرح است و به هر حال نقش 
آن در رفتارم تاثیر می گذارد، گاهی از دید او می 
بینم و مرز بین کاراکترهای داستان را با خودم و 

زندگی ام قاطی می کنم.

ماندگارترین اثری که در ذهن شما جاودانه 	 
شده، چیست؟

 شاهکارترین فیلم »اینسپشن« است که به نظرم 
مغزی آن را نوشته که برتر از تماشاچی و باهوش 

تر است و این مرا جذب می کند.

در پایان از تجربه بازی در سریال »جزیره« 	 
بگویید.

برایم تجربه جالبی بود و وقتی به من پیشنهاد 
داده شد، از نقش »ماهک« خیلی خوشم آمد. 
به نظرم متفاوت بود و من او را می شناختم. 
ــدوارم  ــی تاکنون نتیجه خــوبــی داشــتــه و ام

نتیجه اش بهتر شود.

 مریم ضیغمی 

سریال »مــوج اول« به کارگردانی امیرسجاد 
حسینی از دوشنبه شب روی آنتن شبکه3 رفته و 
ماجرای شیوع کرونا در ایران و مبارزه کادر درمان 
با آن را روایت کرده است. روایتی که البته ایرادها 
و اشکالاتی در آن دیده می شود. این مجموعه 
ابتدا با نام »اپیدمی« جلوی دوربین رفت اما نام 
سریال در آستانه پخش به دلیل پاسداشت زبان 
فارسی به »موج اول« تغییر کرد، عنوانی که از 
لحاظ معنایی با »اپیدمی« متفاوت است. به بهانه 
آغاز پخش این مجموعه، در ادامه نکات جالبی 

درباره سریال و گروه بازیگران آن می خوانید.

اولین راوی کرونا در تلویزیون	 
می توان گفت »موج اول« اولین سریال تلویزیون 
اســت که به مسئله شیوع کرونا و تبعات آن 
پرداخته است. البته پیش از »موج اول«، مجموعه 
»فرشتگان بی بال« که تابستان امسال از شبکه5 
پخش شد و از آن استقبال چندانی نشد نیز تلاش 
کادر درمان در دوران شیوع کرونا را به تصویر 
کشیده بــود، قصه اصلی این مجموعه دربــاره 
جوانی بود که برای فروش خانه پدری اش از اروپا 
به ایران آمده بود اما شیوع کرونا در ایران باعث 
شد سفرش طولانی شود و ماجراهایی برای او 
اتفاق بیفتد. سریال در کنار قصه مربوط به این 
کاراکتر، به زندگی خانواده »حاج فتاح« دوست 
قدیمی پدر او می پرداخت. دختر حاج فتاح 
پزشک بود و در بیمارستان کار می کرد بنابراین 
مخاطب همسو با قصه اصلی شاهد رخ دادن 
اتفاقاتی در بیمارستان و شیوع کرونا بود، در 

حالی که تمرکز قصه »موج اول« به طور کامل بر 
کرونا و حواشی مربوط به آن است.

اولین تجربه فخیم زاده در نقش پزشک	 
یکی از نکات جالب درباره گروه بازیگران »موج 
اول«، تجربه جدید مهدی فخیم زاده در یک نقش 
متفاوت است. او در این سریال برای اولین بار در 
نقش یک شخصیت پزشک ظاهر شده که تجربه 
تازه ای در کارنامه اش است. مهدی فخیم زاده 
نقش دکتری خوش نام به اسم »احمد جهان« را 
ایفا کرده که متخصص بیماری های عفونی است 
اما مدتی است که از طبابت دور شده و مشغول 
کار در مزرعه خودش است. این بازیگر آخرین بار 
نوروز 96 با سریال کمدی »علی البدل« ساخته 
سیروس مقدم در تلویزیون حضور داشت و اکنون 
پس از چهار سال غیبت در تلویزیون، با سریال 
»موج اول« بازگشته است. او چند روز پیش با 
انتشار تصویری از خودش، نوشت: »این قیافه به 
پزشک  می خوره؟ نمی دونم، باید ببینید. من تا 

حالا هرچی بازی کردم، اکثرا دزد، قاچاقچی، 
قاتل و بیمار روانی بوده. من برای اولین بار نقش 
یک پزشک  را بازی می کنم  که از این نظر برام 

جالب بود.«

بازیگر نقش شهید ستاری در تلویزیون	 
ــاره ترکیب بازیگران  از دیگر نکات جالب درب
»موج اول«، حضور محسن قصابیان در سریال 
است. این کارگردان و بازیگر هم اکنون فیلم 
»منصور« را روی پــرده سینما دارد و با نقش 
شهید »منصور ستاری« در مرکز توجهات است. 
محسن قصابیان در »مــوج اول« نقش یکی از 
شخصیت های اصلی به نام »ابراهیم« را ایفا کرده 
که فردی بانفوذ و با مسئولان در ارتباط است. 
هرچند که این دو شخصیت با یکدیگر متفاوت 
هستند اما »ابراهیم« هم کاراکتر مثبتی است که 
در دوران شیوع کرونا تلاش می کند دکتر »احمد 
جهان« را برای تاسیس بیمارستان صحرایی 
متقاعد کند تا مردم با اوج گرفتن کرونا برای 

درمان با مشکل مواجه نشوند. تلاش خالصانه 
او برای کمک به مردم و مبارزه با بیماری با وجود 
سختی ها چندان از تصویری که از شخصیت او در 

»منصور« سراغ داریم، دور نیست.

سرنوشت واقعی سیامک اطلسی در سریال	 
نکته تلخ و غم انگیز دربــاره »موج اول«، حضور 
زنده یاد سیامک اطلسی در سریال است که 
یکی از قربانیان مسئله سریال یعنی کروناست. 
این بازیگر پیش کسوت در سریال نقش یک 
دکتر را برعهده دارد و در قصه نیز بر اثر بیماری 
فوت می کند. اتفاقی که پیش از تماشای آن در 
سریال، در واقعیت رخ داد. مرحوم اطلسی هنگام 
بازی در این سریال به بیماری کووید-19 مبتلا 
شد و چهارم مهر او را بر اثر این بیماری از دست 
دادیم. علی سلیمانی که او نیز بر اثر این بیماری 
درگذشت، قرار بود در »موج اول« بازی کند اما 
پیش از کلید خوردن سریال، دار فانی را وداع 

گفت و نقشش به اصغر نقی زاده سپرده شد.

اولین سریال کریمی خضرا	 
مجموعه »مــوج اول« در خانه تولیدات جوان 
صداوسیما تولید شده است که مسعود کریمی 
ــروه فیلم و سریال  خضرا سرپرست جدید گ
شبکه3 ، تا خرداد، قائم مقام آن بود. با توجه به این 
که تولید »موج اول« با نام قبلی »اپیدمی«، از اواخر 
مرداد آغاز شده، می توان این سریال را دستپخت 
زمانی دانست که کریمی خضرا جزو مدیران خانه 
تولیدات جوان بود. او حالا به عنوان نخستین 
سریالی که از زمان آغاز دوران سرپرستی در گروه 
فیلم و سریال شبکه3 روی آنتن برده، دست روی 
»موج اول« گذاشته است. باید دید آیا کیفیت این 

مجموعه، مخاطبان را راضی خواهد کرد یا نه.

درباره مجموعه »موج اول« که این شب ها از شبکه ۳ پخش می شود

سرنوشت سیامک اطلسی و طبابت مهدی فخیم زاده در نخستین سریال کرونایی

جیمز باند بعدی زن نیست

باربارا براکلی بار دیگر تاکید کرد که جیمز باند 
بعدی زن نیست و قطعا یک مرد بریتانیایی است.

به گزارش صبا، باربارا براکلی تهیه کننده فیلم های 
»جیمز باند« درباره بازیگر بعدی نقش جیمز باند، 
این موضوع را با تاکید اعلام کرد که جیمز باند بعدی 
زن نیست و قطعا یک مرد بریتانیایی است. براکلی 
در این باره به هالیوود ریپورتر گفت: »فکر می کنم 
جیمز باند بعدی یک مرد خواهد بود زیرا گمان 
نمی کنم یک زن باید این نقش را بازی کند. من 
معتقدم برای زنان باید کاراکتر و شخصیت ساخت، 
نه این که آن ها نقش های مردان را بازی کنند.« این 
تهیه کننده افزود: »فکر نمی کنم نقش های عالی 
به اندازه کافی برای زن ها وجود داشته باشد، برای 
من اما بسیار مهم است که برای زنان فیلم هایی 

درباره خودشان بسازیم.«

»شانگ چی« دنباله دارد

خبر های جدید از دنیای سینمایی مارول حاکی 
از آن است که دنباله فیلم »شانگ چی« ساخته 

می شود.
به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان، دنباله فیلم 
»شانگ چی و افسانه ده حلقه« در راه است و دستین 
دانیل کرتون برای کارگردانی و نویسندگی آن 
بازمی گردد. او همچنین در حال ساخت یک سریال 
مارول برای پلتفرم دیزنی پلاس است. کرتون یک 
قــرارداد کلی چند ساله انحصاری با استودیوی 
مارول و پلتفرم اینترنتی هولو امضا کرده است. 
قرارداد جدید به کرتون اجازه می دهد تا پروژه های 
تلویزیونی را برای استودیوی مارول در دیزنی پلاس 
و Onyx Collective که متعلق به شرکت هولو 

است، توسعه دهد و در آن ها پخش کند.


